

Title (en)  
Multipart desk set.

Title (de)  
Mehrteiliges Schreibtischset.

Title (fr)  
Jeu de bureau à pièces multiples.

Publication  
**EP 0554555 A1 19930811 (DE)**

Application  
**EP 92121591 A 19921218**

Priority  
DE 4203043 A 19920204

Abstract (en)  
The invention relates to a desk set which can contain, inter alia, a pen dish, a pencil holder, a note paper box, a recess for writing instruments, a stationery cage, a paper clip dispenser, a telephone platform or the like as elements of the set. In order to guarantee an arrangement of the set elements receiving the desk utensils which is economical of space and clearly visible, it is proposed according to the invention that at least one preferably lectern-like or tub-like base element (10, 10'), which can be erected on a level substrate, and at least one set element (12) arranged at a distance above the base element be provided. Moulded onto the base element (10, 10') along the rear lectern edge (18) is an insertion groove which is open towards the top and into which the set elements (12) can be releasably plugged by means of a plate-shaped plug-in column (14). <IMAGE>

Abstract (de)  
Die Erfindung bezieht sich auf ein Schreibtischset, das u.a. eine Federschale, einen Bleistiftköcher, eine Notizpapierbox, eine Wanne für Schreibgeräte, einen Briefkorb, einen Klammerspender, eine Telefonplattform oder dergleichen als Setelemente enthalten kann. Um eine platzsparende und übersichtliche Anordnung der die Schreibtischutensilien aufnehmenden Setelemente zu gewährleisten, wird gemäß der Erfindung vorgeschlagen, daß mindestens ein auf einer ebenen Unterlage aufstellbares, vorzugsweise pultartiges oder wannenartiges Grundelement (10, 10') und mindestens ein im Abstand über dem Grundelement angeordnetes Setelement (12) vorgesehen ist. Am Grundelement (10, 10') ist längs des rückwärtigen Pultrandes (18) eine nach oben offene Einstekkrinne angeformt, in die die Setelemente (12) mit einer plattenförmigen Einsteksäule (14) lösbar einsteckbar sind. <IMAGE>

IPC 1-7  
**B43M 17/00**

IPC 8 full level  
**A47B 63/00** (2006.01); **B43M 99/00** (2010.01)

CPC (source: EP)  
**A47B 63/00** (2013.01); **B43M 99/001** (2013.01)

Citation (search report)  
• [A] DE 9104792 U1 19910606  
• [A] US 4941576 A 19900717 - SUGARMAN LOUIS [US], et al  
• [A] EP 0380429 A1 19900801 - BOITABLOC SOCIETE ANONYME [FR]  
• [A] EP 0107162 A1 19840502 - VOGT BUEROMOEBEL [DE]  
• [A] US 4865283 A 19890912 - PARKER ROBERT J [US]  
• [A] US 3980266 A 19760914 - JONES ROBERT E  
• [A] US 4039082 A 19770802 - LADINSKY GEORGE

Cited by  
CN102415700A

Designated contracting state (EPC)  
AT DE ES FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0554555 A1 19930811; EP 0554555 B1 19960626; AT E139737 T1 19960715; DE 4203043 A1 19930805; DE 59206661 D1 19960801**

DOCDB simple family (application)  
**EP 92121591 A 19921218; AT 92121591 T 19921218; DE 4203043 A 19920204; DE 59206661 T 19921218**